2016-1

遞送方式:

姓名: Green Light International, Inc.

感謝您對 "新竹愛鄰協會"的捐款,因著您的愛心,不僅使 "新竹愛鄰協會"的服務得以順利的 推動且因著您的熱心參與,將使 "新竹愛鄰協會"更成長茁壯,也成為更多人的祝福。

Thank you for the donation to HsinChu I-Link Community Care Association. Through your love and generosity, HsinChu I-Link Community Care Association is able to serve the people in need. Your passion and participations will enable HsinChu I-Link Community Care Association to grow and become a blessing to others.



收據編號:H105000008

No.

Date:2016/6/2

茲 收 到: Received from	Green Light International, Inc.	
金 額: Amount	USD1, 785.00	**************************************
項 目: For	Green Light calsses	

社團法人新竹縣愛鄰社區關懷協會

立案字號: 府社行字第 102026 號

統一編號: 01885324

請保留此收據, 年終可扣抵綜合所得稅

勸募核准文號:衛部救字第 1041363626 號

地址:新竹縣竹北市嘉勤南路 86 號

No. 86, Jiaqin S. Rd., Zhubei City, Taiwan

TEL: (03) 558-8577 FAX: (03) 558-8578

理事長:

Chairman

經手人:

Receipt issued by

鄧慧雯

2016-2

遞送方式:

姓名: Green Light International, Inc.

感謝您對 "新竹愛鄰協會"的捐款,因著您的愛心,不僅使 "新竹愛鄰協會"的服務得以順利的 推動且因著您的熱心參與,將使 "新竹愛鄰協會"更成長茁壯,也成為更多人的祝福。

Thank you for the donation to HsinChu I-Link Community Care Association. Through your love and generosity, HsinChu I-Link Community Care Association is able to serve the people in need. Your passion and participations will enable HsinChu I-Link Community Care Association to grow and become a blessing to others.



收據編號:H105000026

No.

Date:2016/7/14

茲 收 到: Received from	Green Light International, Inc.	and the section of th
金 額: Amount	USD2, 660. 50	
項 目: For	Green Light calsses	

社團法人新竹縣實鄰社區關懷協會

立案字號: 府社行字第 102026 號

統一編號: 01885324

請保留此收據, 年終可扣抵綜合所得稅

勸募核准文號:衛部救字第 1041363626 號

地址:新竹縣竹北市嘉勤南路 86 號

No. 86, Jiaqin S. Rd., Zhubei City, Taiwan

TEL: (03) 558-8577 FAX

FAX: (03) 558-8578

理事長: Chairman

經手人:

鄧慧雯

Receipt issued by_

遞送方式:

姓名: Green Light International, Inc.

感謝您對 "新竹愛鄰協會"的捐款,因著您的愛心,不僅使 "新竹愛鄰協會"的服務得以順利的 推動且因著您的熱心參與,將使 "新竹愛鄰協會"更成長茁壯,也成為更多人的祝福。

Thank you for the donation to HsinChu I-Link Community Care Association. Through your love and generosity, HsinChu I-Link Community Care Association is able to serve the people in need. Your passion and participations will enable HsinChu I-Link Community Care Association to grow and become a blessing to others.



收據編號:H105000173

No.

Date:2016/10/12

茲 收 到: Received from	Green Light International, Inc.	
金 額: Amount	USD3, 017. 5	-
項 目: For	Green Light calsses	na kepal

社團法人新竹縣愛鄰社區關懷協會

立案字號: 府社行字第 102026 號

統一編號: 01885324

請保留此收據, 年終可扣抵綜合所得稅

勸募核准文號:衛部救字第 1041363626 號

地址:新竹縣竹北市嘉勤南路 86 號

No. 86, Jiaqin S. Rd., Zhubei City, Taiwan

TEL: (03) 558-8577 FAX: (03) 558-8578

理事長:

Chairman

經手人:

Receipt issued by

2016-4

遞送方式:

姓名: Green Light International, Inc.

感謝您對 "新竹愛鄰協會"的捐款,因著您的愛心,不僅使 "新竹愛鄰協會"的服務得以順利的 推動且因著您的熱心參與,將使 "新竹愛鄰協會"更成長茁壯,也成為更多人的祝福。

Thank you for the donation to HsinChu I-Link Community Care Association. Through your love and generosity, HsinChu I-Link Community Care Association is able to serve the people in need. Your passion and participations will enable HsinChu I-Link Community Care Association to grow and become a blessing to others.



收 RECEIPT

列印日期

收據編號:106000006

No.

Date:2017/01/16

兹收到: Received from	Green Light International, Inc.	
金 額: Amount	USD 9358.67	
項 目: For	Green Light calsses	

社團法人新竹縣愛鄰社區關懷協會

立案字號: 府社行字第 102026 號

統一編號: 01885324

請保留此收據, 年終可扣抵綜合所得稅

勸募核准文號:衛部救字第 1051364558 號

地址:新竹縣竹北市嘉勤南路 86 號

No. 86, Jiaqin S. Rd., Zhubei City, Taiwan

TEL: (03) 558-8577 F

FAX: (03) 558-8578

理事長:

Chairman

經手人:

Receipt issued by

